
ACTA DE LA SESSIÓ DE CARÀCTER ORDINARI DEL PLE DE DATA 20 DE JULIOL DE 2023.

A les 19:00 hores, a l’edifici municipal del carrer Folch i Torres, núm. 102-105, prèviament habilitat a tal 
efecte, es reuneix el Ple Municipal per efectuar una sessió de caràcter extraordinari de primera 
convocatòria.

PRESIDEIX

Ignasi Simon Ortoll

ASSISTENTS

Maria del Mar Pedrerol i Villarroya
Fran Sánchez Castilla
Lourdes Maria Estéfano Orozco
David Morales Campos
Marc Palet Rodríguez
Felicita Romero Olivares
Susana Mesas Sánchez
Manuela Nieves Garrido Marín 
Juana Maria Morata López
Jordi Regales Pou
Antonio Polo Lama
Eva Maria Lesta Martínez
Núria Santacana Vidal
Teodoro Suárez Riera
Francisco Javier Millán Vidal

EXCUSEN L’ASSISTÈNCIA

La regidora Maria Lourdes Martín Montero excusa la seva assistència

ACTUA COM A SECRETÀRIA

Gemma Navarro Medialdea, secretària 

També hi assisteix Antoni Hierro Medina, interventor municipal

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

1.- PRP2023/722   APROVACIO ACTES ANTERIORS  

Posada en consideració dels membres del Ple Municipal l’aprovació de les actes corresponents a les 
sessions efectuades el 17 de juny de 2023 i 28 de juny de 2023 de sorteig de meses electorals, es van 
aprovar per unanimitat dels regidors assistents (17 de 17).

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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A petició del regidor senyor Francisco Javier Millán que manifestà que la intervenció final del regidor 
Antonio Polo no hauria de constar a l’acta, atès que la sessió del dia 28 de juny de 2023 d’aprovació de 
cartipàs municipal era una sessió de caràcter extraordinari i no hi havia cap punt que facilités donar 
l'opinió de ningú sobre el col·lectiu LGTBI ni sobre les eleccions sindicals de l'Ajuntament, s’acorda deixar 
la seva aprovació damunt la taula i es demanà informe a la Secretaria sobre els punts plantejats pel 
senyor Millán. 

2.- PRP2023/607   DONAR COMPTE DELS DECRETS D'ALCALDIA   

Es donà compte al Ple dels Decrets d’Alcaldia emesos del dia 17 de març al 7 de juliol de 2023, que van 
del número 326 al 813

3.- PRP2023/610   DONAR COMPTE LIQUIDACIÓ EXERCICI 2022   

Es donà compte del Decret d’Alcaldia número 567 de 8 de maig de 2023 pel que s’aprovava la liquidació 
del pressupost de l’exercici de 2022, de conformitat amb les dades que reflecteixen la comptabilitat 
municipal executada durant l’esmentat exercici i de conformitat amb la documentació obrant a 
l’expedient.

4.- PRP2023/305   RATIFICACIO DECRET ATORGAMENT PREMIS AL MERIT ESPORTIU 2022   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials

“Per Decret d’Alcaldia número 415 de 31 de març de 2023 es va resoldre el següent:

“DECRET D’ALCALDIA
ATORGAMENT PREMIS AL MÈRIT ESPORTIU 2022

Núm. exp. 2023/1342

Vista la proposta formulada per la Comissió de Premis i Distincions.

Vist l’acord de la Comissió Informativa de Temes Sectorials.

De conformitat al que estableix la base cinquena de les Bases reguladores dels Premis Nit 
de l’esport,  en relació amb l’article 29 del Reglament regulador del protocol, els honors, les 
distincions i els premis de Lliçà d’Amunt. 

HE RESOLT:

Primer.- Atorgar els premis al mèrit esportiu als esportistes següents:

- PREMI MILLOR ESPORTISTA FEMENI: Sra. Marta Jiménez del Valle
- PREMI MILLOR ESPROTISTA MASCULÍ: Sr. Àlex Jiménez Rísquez

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Segon.- Ratificar aquesta resolució en el proper Ple.

Així ho ha manat i signat el Sr. Alcalde, Ignasi Simon i Ortoll, davant meu, la Secretària 
accidental, ho certifico.”

En compliment de la mateixa resolució i vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de 
Temes Sectorials, es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels següents ACORDS:

ÚNIC.- Ratificar el Decret d’Alcaldia número 415 de 31 de març relatiu a l’atorgament dels premis al 
mèrit esportiu 2022.”

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (16 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal.

5.- PRP2023/609   APROVACIO FESTES LOCALS 2024   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa de Temes Sectorials

“Vist que l’article 37.2 de l’Estatut dels treballadors indica que de les catorze festes laborals, dues 
seran locals i, que per Decret de la Generalitat de Catalunya, s’estableix que les dues festes locals 
seran fixades per Ordre del Conseller de Treball, a proposta dels municipis respectius.

Tenint en compte, tal com estableix l’article 46 del RD 2001/83, de 28 de juliol, que l’acord de 
l’Ajuntament ha de ser adoptat pel Ple, i que la presentació de l’Acord s’ha de fer abans del dia 31 de 
juliol.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa de Temes Sectorials, es proposa al Ple de 
l’Ajuntament l’adopció dels següents ACORDS:

1. Aprovar com a festes locals del municipi de Lliçà d’Amunt per a l’any 2024 els dies 8 de gener i 
6 de setembre.

2. Trametre aquest acord al Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya.”

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (16 de 17) que 
constitueixen majoria absoluta legal.

6.- PRP2023/612   AUTORITZACIO VENDA PARCEL·LA 12 PROJECTE REPARCEL·LACIO 
CAN MONTCAU-CAN MALE DE LLIÇÀ D'AMUNT   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda:

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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“Per acord del Ple de l’Ajuntament del dia 24 de novembre de 2011 es va acordar adjudicar, a 
proposta de la Comissió Informativa d’Hisenda, el contracte d’alienació de la parcel·la número 12 del 

Projecte de Reparcel·lació del sector discontinu de Can Montcau-Can Malé de Lliçà d’Amunt a 
l’empresa PUNTA NA SAU.

En data 12 de maig de 2023, l’empresa PUNTA NA SAU ha sol·licitat a l’Ajuntament autorització per 
la venda de l’esmentada parcel·la.

Vist el que estableix l’article 170 del Text Refós de la Llei d’Urbanisme de Catalunya.

Vist l’informe de secretaria.

Vist el dictamen favorable de la Comissió Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple de l’Ajuntament 
l’adopció dels següents ACORDS:

Primer: Autoritzar a PUNTA NA SAU a la venda de la parcel·la número 12 del Projecte de 
Reparcel·lació del sector discontinu de Can Montcau-Can Malé de Lliçà d’Amunt, inscrita amb el 
número 12679 en el Registre de la Propietat número 2 de Granollers, Foli 51, Tom 3050, Llibre 267, 
amb el benentès que l’empresa compradora es subrogarà en totes les obligacions en relació a 
l’Ajuntament de Lliçà d’Amunt de l’empresa venedora.

Segon: Notificar aquest acord a PUNTA NA SAU.”

Acabada la lectura, el senyor Alcalde explicà que com a resultat de la reparcel·lació la parcel·la va passar 
a ser municipal en concepte del 10% d’aprofitament, i l’Ajuntament l’havia posat a subhasta per que era 
una parcel·la amb usos hotelers, Amb posterioritat s’havia aprovat la modificació del POUM que li 
assignava l’ús logístic. I ara els actuals propietaris se la volien vendre. Les obligacions principals que 
s’havien de mantenir eren sol·licitar permís d’obres abans del maig de 2024 i finalitzar les obres abans 
del maig de 2027. El preu per la que la vendrien serien 6.000.000 d’euros aproximadament. Considerà 
que personalment li semblava bé autoritzar la venda atès que es generaven permisos d’obres, IBI, llocs 
de treball...

La regidora Manoli Garrido digué que qui treia benefici era PUNTA NA, havia donat la parcel·la en 
concepte del 10 % d’aprofitament, i hi havia el compromís de que tot fos del mateix propietari, pe`ro s’ho 
ha anat venent tot. El seu grup votaria en contra.

El regidor Antonio Polo comentà que quan s’havia venut la parcel·la aquesta era hotelera i no es podia 
transmetre a tercers, amb la nova llei es podia fer si s’autoritzava per part de l’Ajuntament, amb la 
modificació del POUM es canviava d’hotelera a logística, i ell es trobava que havia de votar i no sabien 
ni a qui ni per a què. La modificació del POUM havia sigut a proposta de MANGO, i el seu grup havia 
votat en contra perquè l’interès general de la modificació no el veien correcte, i a més hi havia el tema 
de la Masia i la cessió de terrenys de 24 hores, així com el compromís del camí de Can Montcau al 
poble, MANGO no havia complert cap dels compromisos i per això també votarien en contra d’aquesta 
autorització. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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El senyor Alcalde contestà que la Masia passaria 
a ser titularitat de l’Ajuntament per sempre, havien presentat un projecte de 
rehabilitació i el camí estava fet, passava paral·lel a la tanca de BIOKIT. 

El regidor Antonio Polo digué que verificarien el que deia l’Alcalde però que mantindrien el seu vot en 
contra atès que la modificació a logística no creava més llocs de treball.

El senyor Alcalde afegí que no hi havia manera de tirar endavant amb l’ús ‘hotelera de la parcel·la , i el 
canvi havia sigut positiu per a que sortissin compradors, en aquests moments no hi havia res en aquesta 
parcel·la.

La regidora Núria Santacana manifestà que per desconfiança cap a MANGO, i atès que creia que no 
havien complert amb els seus compromisos, hi votaria en contra. Proposà que si MANGO no sabia què 
fer amb la parcel·la que fes un espai verd.

El senyor Alcalde contestà que ningú regalaria una parcel·la amb ús logístic per posar una zona verda. 
Actualment MANGO havia complert amb tot.

El regidor Teodoro Suárez digué que l’autorització provocava moviment econòmic, més dinamisme i més 
recursos per l’Ajuntament i per això hi votaria a favor.

El regidor Francisco Javier Millán manifestà que hi veia beneficis pel poble i per això votaria a favor.

Posada a votació la proposta va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups polítics 
municipals del PSC ( 7 de 8), del PP (1 de 1) i de VOX (1 de 1), que constitueixen majoria absoluta legal, 
i el vot en contra dels regidors dels grups polítics municipals d’ERC (4 de 4), d’EN COMU PODEM (2 de 
2) i de JUNTS (1 de 1).

7.- PRP2023/613   APROVACIO INICIAL MODIFICACIO PRESSUPOST PER MODIFICACIO 
PLANTILLA PERSONAL   

Es donà lectura al següent dictamen de la Comissió Informativa d’Hisenda:

“Examinada la proposta de modificació de la plantilla de personal de l’Ajuntament de Lliçà 
d’Amunt.

Vist que aquesta modificació suposa la modificació de la relació de llocs de treball d’aquest 
Ajuntament i la proposta retributiva resultant de la mateixa.

Vist que la proposta ha estat objecte de negociació prèvia a la Mesa de negociació, per aplicació 
del que disposen els articles 36.3 i 37.1-c) del text refós de la Llei de l’Estatut Bàsic de l’Empleat 
Públic. 

Vist que la plantilla i la relació de llocs de treball han d'aprovar-se amb el Pressupost municipal, 
i que la seva modificació comporta els mateixos tràmits que els de l’aprovació  Pressupost. 

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Vist el dictamen favorable de la Comissió 
Informativa d’Hisenda, es proposa al Ple de l’Ajuntament l’adopció dels 
següents ACORDS:

Primer.- Aprovar inicialment la modificació de la plantilla de personal de l’Ajuntament de Lliçà 
d’Amunt del pressupost municipal per l’exercici 2023 pel que fa a la modificació del requisit de 

titulació d’accés de determinats llocs de treball, la modificació de la valoració establerta a la 
Relació de llocs de treball i l’establiment del complement de productivitat a la plantilla del cos de
policia municipal que s’indica. 

Segon.- Aprovar inicialment la modificació de la relació de llocs de treball de l’Ajuntament de 
Lliçà d’Amunt, en el sentit d’incorporar les modificacions de la plantilla i els acords de la Mesa 
de negociació. 

Tercer.- Exposar-la al públic durant el termini de quinze dies hàbils, amb inserció d’anunci al 
Butlletí Oficial de la Província i en el tauler d’anuncis de la corporació. 

Quart.-Disposar que, si no s’hi formula cap al·legació, reclamació o suggeriment durant el termini 
d’informació pública, es considerarà l’expedient aprovat definitivament. 

Cinquè.- Remetre còpia del present acord a l’Administració General de l’Estat i a la Generalitat 
de Catalunya.”

Oberta la deliberació la regidora Núria Santacana manifestà que donava la impressió que la millora 
en Serveis Socials s’hauria d’haver aprovat amb el Pressupost perquè ara semblava un arreglo i 
per això hi votarien en contra, to i estar a favor amb la modificació de la Policia. 

El senyor Alcalde explicà que eren ajustos que es feien a proposta de la Comissió de Valoració. La 
qüestió de la policia seguia els mateixos raonaments que la de Serveis Socials. Considerà que era 
just i consensuat amb els treballadors, eren punts que no estaven ben valorats pels moments 
conflictius que vivien.

La regidora Núria Santacana digué que s’abstindria de votar. 

Posada a votació la proposta va ser aprovada amb el vot favorable dels regidors dels grups polítics
municipals del PSC ( 7 de 8), d’ERC (4 de 4), d’EN COMU PODEM (2 de 2), del PP (1 de 1) i de 
VOX (1 de 1), que constitueixen majoria absoluta legal; s’abstingué de votar la regidora del grup 
polític municipal de JUNTS (1 de 1).

8.- AFERS URGENTS

No se n’han presentat

9.- MOCIONS

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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9.1.- PRP2023/778   MOCIÓ DE JUNTS PER 
LLIÇÀ D AMUNT PER CREAR UN PROTOCOL MUNICIPAL REFERENT 
A OCUPACIONS D IMMOBLES.

La regidora Núria Santacana donà lectura a la següent moció presentada pel grup municipal de 
JUNTS:

“Les ocupacions d´habitatges és un fenomen complex que obeeix a diferents causes, de 
manera que cal distingir-les, tenint en compte que cal garantir tant el dret d´habitatge, com 
també el dret a la propietat, evitant les ocupacions que generin problemes de convivència veïnal 
i degradació ja que afecten l´interès general.

Les ocupacions en que es generen actes incívics i delictius, com la ocupació de la casa del 
carrer Anselm Clavé, al costat de l´Ajuntament, afecten la qualitat de vida de les veïnes i veïns, 
provoquen impotència, generen inseguretat i alarma social, de manera que s´afecta a l´interès 
general.

Davant de situacions com aquestes l´Ajuntament, per ser l´Administració més propera al ciutadà, 
cal que estigui al costat de les veïnes i veïns, sentir los i escoltar los, i actuar sempre amb la 
màxima celeritat per evitar mals majors.

El passat divendres 30 de juny, va haver una manifestació enfront de l´Ajuntament en protesta 
contra els actes d´incivisme generats per aquests ocupes. No hi va haver cap representant de 
l´Ajuntament però si un fort efectiu policial.

Gràcies a la bona tasca dels Mossos d´Esquadra, els quals van elaborar un informe policial on 
es recollien tant els múltiples i reiterats actes d´incivisme, com també la possibilitat d’un 
enfrontament directe entre ocupes i les veïnes i veïns afectats, es va obtenir l´ordre judicial de 
desocupació executant-se l´endemà a la tarda.

Malgrat tot, les ocupacions d´habitatges, tal i com dèiem al principi, és un fenomen complex 
que obeeix a diferents causes. Cal gestionar les i distingir entre famílies i persones vulnerables, 
que vulguin reconduir la seva situació i el suport dels Serveis Socials de l´Ajuntament, i les 
ocupacions efectuades per persones no vulnerables, incíviques, conflictives i delinqüencials 
com els ocupes esmentats anteriorment.

Per tot això Junts per Lliçà d´Amunt, proposem al Ple Municipal els següents  ACORDS

PRIMER. La creació d´un Protocol municipal en matèria d´ ocupacions, on es distingeixi entre 
famílies i persones vulnerables i persones no vulnerables.

Cal donar el màxim suport a les famílies i persones vulnerables, de manera que no es pot donar 
el mateix tracte a totes les ocupacions, especialment si hi ha menors, ja que si rebessin el mateix 
tracte això seria contrari al principi d´igualtat i contrari a l´equitat.

En molts municipis existeixen protocols d´actuació similars al que aquí proposem, els quals 
tenen l´objectiu tant d´ajudar a les persones i famílies vulnerables en risc d´exclusió, que vulguin 
revertir la seva situació, com per evitar ocupacions delinqüencials que generin actes incívics i 
delictius com també alarma social.

Per descarregar una còpia d’aquest document  consulti la següent pàgina web
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Aquest Protocol ha d´abordar aquesta 
problemàtica de forma integral i establir itineraris per a tractar els 
diferents casos d´ocupacions, especificant les accions a realitzar en cada cas i tots els passos 
a seguir. Es anacrònic que el nostre poble no en tingui un.

SEGON. Garantir els subministraments a les persones i famílies vulnerables en risc d´exclusió 
del nostre poble.

TERCER. Establir en el Protocol el procediment perquè ocupacions incíviques i delinqüencials 
no tornin a produir-se i en cas de produir-se puguin desocupar-se amb la màxima celeritat 
establint un procediment concret a seguir. El text Refós de la Llei d´Habitatge (llei 18/2007, de 
28 de desembre, modificat pel Decret Llei 1/2023, de 15 de febrer), permet el desallotjament 
preventiu com a mesura cautelar basat en el risc per a la seguretat i la integritat de les persones. 
Risc que queda objectivament palès a l haver perdut l´immoble les condicions que van donar 
lloc a la cèdul.la d´ habitabilitat. D´altra banda també es permet que en immobles propietat de 
grans tenidors, l´Ajuntament pugui instar el desallotjament, és a dir, l´Ajuntament pot interposar 
accions judicials en defecte del titular.

QUART. Donar instruments a la Policia Local, a la qual cal felicitar, per evitar ocupacions, com 
també crear un registre d´habitatges susceptibles de ser ocupats. Promoure accions per evitar 
ocupacions, tant parlant amb els veïns més propers perquè avisin als cossos policials, com 
també la instal·lació d´alarmes o sensors a càrrec dels seus propietaris, molts d´ells fons 
especulatius o entitats bancàries.

CINQUÈ. Crear una borsa d´habitatges buits i fomentar la rehabilitació d´immobles per a destinar 
los a lloguer social prioritzant tant les i els joves com també la gent gran. Incentivar també la 
cessió d´us d´immobles per infringir els deures de conservació i la funció social del dret a la 
propietat.”

Acabada la lectura el regidor Fran Sánchez explicà que bona part del que es demanava a la moció ja 
estava recollit de feia anys a Lliçà d’Amunt, el protocol ja existia. Pel que feia als subministraments hi 
havia circulars que fixaven els criteris dels bons socials. La moció demanava un protocol de 
desallotjament però el Deganat dels Jutjats de Granollers havia fet un, i encara que l’Ajuntament en 
tingués un altre, com que el cos policial competent son els Mossos, ells utilitzarien el del Deganat. La 
Policia Local ja impedia les ocupacions al municipi, era un tema que generava alarma social, però no 
totes les ocupacions eren iguals, s’havia de ser prudent, l’ocupació del carrer Anselm Clavé era 
delinqüència. Lliçà d’Amunt té difícil la gestió per fer bossa d’habitatges buits primer perquè és un 
procediment llarg i costós i després perquè totes les cases eren grans i no donaven resposta a les 
necessitats habitacionals. Conclogué dient que atès que el que demanava la moció ja s’estava fent, 
encara que fos millorable, el seu grup votaria a favor.

La regidora Núria Santacana contestà que no estaria de més veure el protocol del deganat de Granollers, 
la seva intenció no era fer una moció populista, era un problema que no deixava a ningú indiferent. 

La regidora Susagna Mesas manifestà que calia diferencia l’ocupació de la delinqüència comú, i que 
estaven d’acord amb la majoria de punts de la moció però pel que feia al punt cinquè creien que no 
podien obligar a un propietari a fer un lloguer social.
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La regidora Eva Lesta manifestà també que 
s’havien de distingir diferents tipus d’ocupacions, no es podia permetre el que 
havia passat al carrer Anselm Clavé. Així mateix, agraí la participació de la Policia i els Mossos 
d’Esquadra en aquest cas. 

El regidor Teodoro Suarez donà la benvinguda al grup de JUNTA al tema del dret de la propietat, li 
semblava bé el protocol però s’havia de distingir si era una primera propietat o no, no tots els propietaris 
eren grans tenidors. Manifestà el seu desacord amb el registre d’habitatges ocupats. 

El regidor Francisco Javier Millán es manifestà a favor de la Moció excepte en el punt cinquè que tenia 
la mateixa opinió que el grup d’ERC.

Posada a votació la proposta va ser aprovada per unanimitat dels regidors assistents (16 de 17) que
constitueixen majoria absoluta legal.

9.2.- PRP2023/780   MOCIO PER SOTERRAR CABLEJAT ELECTRIC I TELEFONICA   

El regidor Francisco Javier Millán donà lectura a la següent moció presentada pel grup municipal 
de VOX:

“Uno de los primeros puntos que tenemos en nuestro programa electoral, es el soterrar el cableado 
eléctrico y telefónico en todo el municipio, evitando el destrozo de cables al pasar los camiones 
llevándose dichos cables, o bien la caída de postes por culpa de la meteorología, y teniendo en cuenta 
el perjuicio visual que ocasionan. Por este motivo, y sabiendo el coste económico que supondrá para 
nuestro pueblo esta actuación, proponemos a la decisión de los miembros de este Pleno, que se 
APRUEBE el soterramiento de estos cables, aunque sea paulatinamente y de aquí a 5 años, por 
fases, por ejemplo, o, aunque sea en más años, pero este problema se tiene que solucionar a partir 
de YA, como lo han hecho en muchos municipios catalanes. Muchas gracias.”

Acabada la lectura el senyor Alcalde manifestà que soterrar les línies de telefonia i electricitat costaria 
un milió d’euros per kilòmetre el que significarien uns 150.000.000 d’euros, per això demanaria canviar 
el redactat de la moció en el sentit que es proposi demanar als organismes competents que redactin 
lleis que obliguin a les grans companyies a soterrar les línies perquè fer-ho des dels Ajuntaments era 
inviable.

El senyor Francisco Javier Millán es mostrà conforme amb el canvi.

La regidora Susagna Mesas manifestà que tots volien el millor pel municipi però hi havia altres coses 
més prioritàries que el cablejat. En aquest cas s’haurien d’implicar les gran empreses, per això si no es 
canviava la moció el seu grup s’abstindria.

El regidor Antonio Polo digué que tal i com estava plantejada la moció no hi estaven d’acord perquè qui 
hauria de pagar seria l’empresa que prestava el servei i se’n beneficava, hi havia prioritats com la xarxa 
d’aigua abans que altres serveis. Si es modificava la moció votarien a favor.

El senyor Alcalde explicà que totes les urbanitzacions que es feien noves ja es soterrava. 
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Posada a votació la moció va ser aprovada per unanimitat dels regidors 
assistents (16 de 17) que constitueixen majoria absoluta legal,  amb el següent redactat:

“Requerir al Govern de la Generalitat i d’Espanya per tal que impulsi una normativa que obligui a les 
companyies de serveis a soterrar les línies que en aquests moments són aèries i que provoquen 
greus problemes d’accessibilitat pels vianants, de seguretat quan el camions circulen, o cauen per 
qüestions meteorològiques.

Trametre aquest acord al Govern de la Generalitat de Catalunya, al Govern d’Espanya, al Parlament 
de la Generalitat i al Congrés dels Diputats.”

12.- PRECS I PREGUNTES

12.1.- PREGUNTES PRESENTADES PEL GRUP MUNICIPAL DE VOX 

1.- TELEFONIA MOVIL

Hace 8 años, siendo regidor de otro grupo político, pregunté al Pleno cómo estaba la situación de 
las antenas de telefonía en los barrios de Palaudalba, Mas Bo, Can Lledó y Can Salgot, ya que no 
llegaba apenas señal en dichos barrios, y a pesar de promesas y buenas palabras, estamos igual 
que antes.

PREGUNTA:

¿Cuándo piensan solucionar este grave problema, dentro de otros 8 años? 

RESPOSTA. – El regidor David Morales contestà que feia anys que s’estava treballant en el tema 
de la cobertura telefònica, l’any 2007 es van estudiar tres emplaçaments però no garantien la bona 
cobertura. L’any 2011 es va signar un acord amb les principals operadores. L’any 2015 es va buscar 
un nou emplaçament. L’any 2019 es va instal·lar una antena al carrer Creu d’en Baduell. En aquest 
cas hi va haver conflictes amb algun veí per possibles problemes de salut que van quedar resolts. 
Amb aquesta antena es va millorar principalment el tema de la telefonia, i Jazztel és la que s’ha 
instal·lat. Des de llavors s’està parlant amb totes les companyies per a que s’instal·lin.  

2.- OCUPACION ILEGAL

También hace años pregunté al Pleno por la situación de los okupas en nuestro municipio, y me 
contestaron que había muy poca ocupación, unas 30 y algo de viviendas.

PREGUNTA:

¿Cuántas viviendas hay a fecha de hoy ocupadas ilegales, cuántas hay con consentimiento del 
Ayuntamiento y para acabar, cómo ha acabado la desocupación de la vivienda de la C/ Anselmo 
Clavé, 63, que está muy cerca del consistorio? Tenemos entendido que quieren volver a ocupar 
otra vivienda en Ca l’Artigues.

¿Piensan hacer algo al respecto, o tendremos que esperar a que entre en el gobierno nacional 
nuestro partido VOX para solucionarlo?
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RESPOSTA. - El senyor Alcalde contestà que 
s’havia obtingut l’ordre judicial de desallotjament després de 3 mesos, 
aquest cas l’havien portat els Mossos d’Esquadra, però ell mateix havia donat ordres a la Policia 
Local per que fes les diligències de tot el que anava succeint. Els primers tres dies després del 
desallotjament semblava que estiguessin per tot arreu però o tenia constància que encara 
estiguessin al municipi.

Continuava havent 30 cases ocupades amb seguiment per part dels serveis socials, cada cas tenia 
unes circumstàncies diferents. Per evitar possibles ocupacions fins al mes de juny s’havia passat 
fins a 6.000 vegades per habitatges que tenien més possibilitats de ser ocupats. Sol·licità que no 
es generés alarma social perquè en aquest aspecte Lliçà d’Amunt no era un municipi complicat. 

12.1.- PREGUNTES PRESENTADES PEL GRUP MUNICIPAL D’ESQUERRA REPUBLICANA 

1 - Per què s’ha inclòs el punt número 6 de l’ordre el dia del Ple del dia 20 de juliol de  2023 
(Autorització venda parcel.la 12 Projecte reparcel·lació Can Moncau-Can Malé de Lliçà d’Amunt) a la 
Comissió Informativa d’Hisenda?

RESPOSTA.- El senyor Alcalde contestà que era un tema patrimonial que no tenia a veure amb 
urbanisme, quan l’any 2011 s’havia acordat la venda ja s’havia dictaminat per la Comissió Informativa 
d’Hisenda.

2 - En el darrer ple de cartipàs, en el document PROPOSTA D’ACORD DE CONSTITUCIÓ DE 
COMISSIONS INFORMATIVES, es proposa i es vota a favor per  majoria els següents acords:

Comissió Informativa d’Hisenda, temes sectorials i urbanisme integrada per un representant de cada 
grup polític municipal, amb competència a les matèries a què es refereixen les àrees d’establiment 
d’impostos i tributs, pressupostos i, en general, ingressos i despeses municipals; la qual celebrarà sessió 
ordinària una vegada cada dos mesos, el penúltim dijous de mes, a excepció del mes de juliol que 
serà l’antepenúltim dijous.

Per tant, per què aquest mes no hem tingut reunió d’urbanisme?
Per què no s’ha complert amb la periodicitat aprovada en el Ple per TOTES les  comissions?

RESPOSTA.- El senyor Alcalde contestà que de sempre quan no hi havia temes no s’havien convocat 
les informatives. 

La regidora Susagna Mesas manifestà que li sorprenia que en dos mesos no hi haguessin temes 
d’urbanisme, contestant el senyor Alcalde que els temes de planejament definitiu sí que havien de 
passar pel Ple però la resta de casos s’aprovaven per decrets que ja s’explicaven a la Comissió 
Informativa de Temes Sectorials. 

3- La setmana passada vàrem tenir una sessió informativa referent als plans de  protecció civil i 
especialment referent al risc d’incendis del nostre municipi.

Vàrem veure que està molt treballat, que es compleix la llei i tenim un bon pla de  prevenció d’incendis, 
però nosaltres ens preguntem si aquest pla de prevenció està previst enviar-lo a les cases, ja que en 
aquests moments estem en greu perill i si preguntem al veïns ens diran que si hi ha un incendi no tenen 
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informació de què fer o on anar, per tant, creiem 
que manca informar a la ciutadania del pla d’evacuació bàsic.

Teniu previst fer algun tipus de comunicació d’aquest tipus?

RESPOSTA.- El regidor David Morales contestà que a l’Informa’t i a les xarxes socials s’havia publicat 
el Pla, a mes estava publicat a la pàgina web de l’Ajuntament. Explicà que el protocol establia com havia 
d’actuar el municipi però no la ciutadania, el que ha d’esperar la ciutadania eren les ordres que se li 
donessin des de l’Ajuntament.

El senyor Alcalde digué que per exemple en cas d’incendis quan venia el Cap de bombers era el que 
decidia què s’havia de fer.

La regidora Susagna Mesas preguntà si no es podia fer com a una empresa, contestant el senyor 
alcalde que no era possible perquè cada situació és diferent.

4. En els últims mesos hem tingut un episodi d’ocupació en una finca del centre del poble que ha tingut 
força ressò en la ciutadania. Arrel d’això hem demanat informació al consistori de quines actuacions 
s’havien dut a terme. Tot i que la resposta rebuda per part del Cap de Policia es correcta i completa. 
Ens sorgeixen altres preguntes:

- Quin Protocol teniu estipulat una vegada se sap d'una ocupació?
- Quantes ocupacions hi han actives actualment a Lliçà? Quantes són per motius de necessitats socials 
i quantes son de la mateixa tipologia que la del c/ Anselm Clavé, 63?
- Quines actuacions es fan des de Serveis socials en les dues tipologies d'ocupacions?

RESPOSTA.- El senyor Alcalde contestà que com el cas d’Anselm Clavé hi havia un altre cas conflictiu 
però amb set menors. La resta d’ocupacions no eren conflictives. El protocol que s’utilitzava era el del 
Deganat de Granollers. Les actuacions que es fein des de serveis socials eren segons cada cas. 

La regidora Susagna Mesas digué que a la Taula feminista se n’havia parlat.

I no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent  les 20:15 hores, tot el que jo com a 
secretària certifico.
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